
Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøuvalg, LAMU ved 
Institutt for medisinske basalfag IMB 
Torsdag 12.03.14, kl. 13:00-14:30, rom 2240 

Tilstede fra arbeidstaker:  

Cathrine Flesche IMBs ledende verneombud, 
verneombud i Avd for biostatistikk, Avd for atferdsfag og 
Administrasjonen, LAMU-medlem 

Marian Berge Andersen verneombud i Avd for fysiologi, LAMU-medlem 

  

Observatører:  

Henning Bunsow Boldt verneombud i Avd for anatomi 

Christin Zwafink vara verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 

Gunnveig Toft Bjørndal vara verneombud i Avd for biokjemi 

Mads Peter Granberg verneombud verkstedene 

Torgeir Kvernstuen Seksjonssjef, Intern service 

Nadia Paulsen Studentrepresentant 

 

Tilstede fra ledelsen: 

Eva Helene Mjelde Administrasjonssjef, LAMU-leder 

Jan Gunnar Bjålie Instituttleder, LAMU-medlem 

 

Forfall: 

Hedda Hølen Verneombud i Avd for komparativ medisin 

Ole Henrik Alstad/Gunnar Hoel Eiendomsavdelingen (tidl. Teknisk avdeling) 

Nadia Paulsen studentrepresentant 

 

Referent: Anne Skotte, HMS-koordinator, sekretær i LAMU 

 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Ingen innsigelser 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet, 05.12.13 

Ingen innsigelser 

 

3. Informasjon fra Eiendomsavdelingen  

Dette punktet ble ikke gjennomført da Eiendomsavdelingen ikke var representert i møtet. 

 

4. Avviksmeldinger ved IMB v/Anne Skotte 

En avviksmelding ble gjennomgått og oppfølgingstiltak ble diskutert. 

 

5. Saker fra IMBs verneombud 

a. Rulleport ved avfallsrommene, hvorfor? 



Det er montert rulleport med kortleser ved inngangen til avfallsavdelingen, dette for  

å gi bedre kontroll på adgang i hele avfallsavdelingen. Det har også vært ønskelig at 

avfallsavdelingen fysisk skilles fra IMBs varemottak. 

b. Prosjekt lederstruktur – kan man gi en tidsplan for resten av prosjektet? 

Opprinnelig mål var å sluttføre prosjektet i 2013 med trinnvis implementering i 2014. 

Dette er utsatt, men prosjektet går mot avslutning. Mange synspunkter har kommet 

inn og det jobbes med et sluttutkast som skal legges fram på instituttrådsmøtet den 

26. mars. Saken skal behandles i fakultetsstyret i april/mai. Målet er å ha en ny, 

operativ struktur fra 1. januar 2015. Se mer informasjon her:  

https://www.med.uio.no/imb/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/ny-

ledelsesstruktur/index.html. 

c. Indre skallsikring – i hvilke områder og på hvilke tidspunkter? 

Det ble informert om hvor de ulike indre sonene er opprettet og hvor og når det er 

behov for å benytte adgangskort. Det ble poengtert at det på dører med kortleser 

bør installeres automatisk døråpner for personer med nedsatt funksjonsevne. 

Mer informasjon finnes her: http://www.med.uio.no/imb/for-

ansatte/aktuelt/aktuelle-saker/2014/implementering-av-adgangskontroll.html 

d. Plan for vernerunder i 2014 

Det skal gjennomføres vernerunde i Avdeling for ernæringsvitenskap i slutten av april 

og i Avdeling for anatomi i begynnelsen av mai. 

I løpet av høsten 2014 skal det også gjennomføres vernerunde i Avdeling for 

atferdsvitenskap, Avdeling for biostatistikk, Seksjon for intern service og i 

Administrasjonen. 

 

6. Innvendig oppgradering inngang nord 

Prosjektet inkluderer ombygging av arealet som inkluderer studentinfosenteret og IMBs 

hovedekspedisjon. Ombyggingen starter rett etter påske og vil pågå i 4-6 uker. Prosjektets 

kontaktperson er seksjonssjef for Intern service, Torgeir Kvernstuen. 

 

7. Verneområder og verneombud ved IMB 

Det ble undersøkt hvorvidt det kan være en god løsning om verneombud ikke har 

fysisk tilhørighet til sitt verneområde. Konklusjon: Verneombud vil være best i stand 

til å utføre sin funkjon ved fysisk tilhørighet. 

 

8. Valg av fokusområde for 2014 

Ulike områder ble diskutert. Flertallet ønsket ekstra fokus på HMS-ansvaret i laboratoriet og 

implementering av rollene laboratorieansvarlig, laboratoriekoordinator og 

kjemikalieansvarlig.  

 

9. Valg av leder for LAMU 2014 

Ledende verneombud, Cathrine Flesche ble valgt som leder av LAMU for 2014. 

 

Oslo, 31.03.14 

Anne Skotte 

 


